
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 23. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 277
Vil ministeren som opfølgning på samråd i BOU den 22. juni 2021, jf. besvarelsen af sam-
rådsspørgsmål M, N og O, kommentere debatindlægget ”Økonomiaftale og udligningsre-
form kan ramme tusindvis med særlige behov dobbelt” bragt i Jyllands-Posten den 21.
juni 2021 og i forlængelse heraf redegøre nærmere for, hvilke løsninger ministeren ser
for sig med henblik på at sikre håndteringen af de problemstillinger, som debatindlægget
peger på?
Se: https://jyllands-posten.dk/debat/breve/ECE13062126/oekonomiaftale-og-udlignings-
reform-kan-ramme-tusindvis-med-saerlige-behov-dobbelt/

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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